
Gemeenteraad Coevorden 
 

VERSLAG VAN DE COMMISSIEVERGADERING van 3 december 2019

Aanwezig: de heer F.F. Booij (voorzitter);
De heren T. Soppe en H. Holties (BBC2014);
Mevrouw S. Katerberg en de heer R. Wilting (CDA);
Mevrouw M. Fissering en de heren A. Oudeboon, E. Bonkes en B. Albring (VVD);
De heren J. Slomp, G. Mulder en M. Dorgelo en mevrouw N. Jasperse (PvdA);
Mevrouw  I. Driehuis en de heer J. Stoker (PAC);
De heren L. Hoedemaker en B. Juffer (D66);
De heren H. Bouwers en H. Nijmeijer (PPC)
Portefeuillehouders: de heren B.J. Bouwmeester, J. Brink, J. Zwiers en J. Huizing
Griffie: Astrid Gerrits

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom

2. Mededelingen
Er zijn geen mededelingen

3. Vaststelling agenda
De agenda wordt conform vastgesteld

4. Insprekers
Er hebben zich drie insprekers gemeld bij agendapunt 8: vaststelling bestemmingsplan Zonne-
akker Haarstdiek,  Sleen 

5. Vragenuurtje
Er is een tweetal vragen gesteld, nl. door mevrouw Jasperse met betrekking tot het niet 
verstrekken van een milieupas aan permanente bewoners van een recreatiewoning, en door 
mevrouw Katerberg over het gebruik van lachgas door jongeren. 

Deze vragen worden door de portefeuillehouders  naar tevredenheid beantwoord. 

6. Ingekomen stukken
Brief A2: Motie Blijverslening c.q. verzilverlening.
De heer Dorgelo (PvdA) verzoekt deze brief te agenderen voor de commissievergadering van 
21 januari 2020 (*).
Brief A3: brief VVD-raadslid Gooische Meeren inzake reactie op standpunt Drentse gemeenten 
ketenregie huishoudelijk kunststof afval.
De heer Oudeboon (VVD) vraagt naar de mogelijkheid van een themabijeenkomst inzake de 
actuele cijfers PMD in Coevorden.
De portefeuillehouder antwoordt dat er nog een toezegging staat vanuit de 
begrotingsvergadering voor het organiseren van een themabijeenkomst over o.a. de 
mogelijkheden van tariefdifferentiatie  in het eerste kwartaal 2020 (*). Tijdens deze 
themabijeenkomst zou er nader kunnen worden ingegaan op genoemd onderwerp en geen 
aparte bijeenkomst hiervoor te beleggen. 
Brief 6B2: Afschrift brief aan het college over WOB-verzoek kosten CQ 2009-2019.
De heer Oudeboon (VVD) vraagt of de raad kan worden meegenomen, indien dit verzoek wordt 
gehonoreerd.
De portefeuillehouder zegt dat het geen probleem is wanneer de raad hiervan een afschrift 
krijgt (*).

Advies:
De ingekomen stukken conform de voorgestelde wijze af te doen in de raadvergadering van 
17 december 2019



7. Voorstel van het college van burgemeester en wethouders inzake verlengen termijn 
vGRP 2015-2019

Advies: Het voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 17 december 
2019.

8. Voorstel van het college van burgemeester en wethouders inzake vaststelling 
bestemmingsplan Zonne-akker Haarstdiek, Sleen

Bij dit agendapunt spreken drie personen in:
1. De heer H. ten Hooven, opsteller zienswijze;
2. De heer J. Prummel, initiatiefnemer zonnepark Haarstdiek;
3. De heer G. Wierts, namens Zon en Wind en Tegenwind N34.

Na de inspreekronde worden de raadsleden in de gelegenheid gesteld vragen te stellen. 
Eén van de vragen aan de portefeuillehouder is om bij de Rijksdienst voor Ondernemend 
Nederland (RVO) navraag te doen over verplaatsing van het zonnepark.
De portefeuillehouder zegt dit toe, alhoewel hij de kans van slagen nihil acht (*).

Ook de heer J. Prummel zal nogmaals contact zoeken met RVO.

De fracties willen eerst het antwoord vernemen, alvorens hun oordeel te geven over dit 
voorstel. 

Advies: Het voorstel als bespreekpunt te agenderen voor de raadsvergadering van 17 
december 2019

9. Voorstel van het college van burgemeester en wethouders  inzake ontwerp vvgb 
agrarisch bedrijf Zuidzijde 2, Odoornerveen

De heer B. Albring (VVD) concludeert dat er een verschil zit tussen het gewenste 
bouwoppervlak genoemd in het bestemmingsplan en in het raadsvoorstel, namelijk 
respectievelijk 2 ha en 1,3 ha. Hij wil graag voor de raadsvergadering vernemen wat juist is.
De portefeuillehouder zegt dit toe (*)

Advies: Het voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering 17 december  
2019

10.Presentatie Irene Dröge, beleidsmedewerker klimaat en duurzaamheid, over de “
Duurzaamheidsvisie “Samen op weg naar een klimaatbestendige toekomst”

11.Voorstel van het college van burgemeester en wethouders inzake Duurzaamheidsvisie 
“Samen op weg naar een klimaatbestendige toekomst”

Advies: Het voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 17 december 
2019

12.Voorstel van het college van burgemeester en wethouders inzake financiële 
verwerking ontwikkelingen Programmabegroting 2020

Advies: Het voorstel, op verzoek van mevrouw Fissering (VVD) die een voorbehoud wenst te 
maken ten aanzien van het Bermbeheerplan, te agenderen als stuk  met een korte 
stemverklaring.

13.Voorstel van het college van burgemeester en wethouders inzake decemberwijziging 
2019

Advies: Het voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 17 december 
2019.

14.Voorstel van het college van burgemeester en wethouders inzake controleprotocol 
een normen- en toetsingskader

Advies: Het voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 17 december 
2019.



15.Voorstel van de Werkgeverscommissie inzake opnieuw vaststellen verordening 
Werkgeverscommissie en intrekking delegatiebesluit werkgeverschap raad aan de 
Werkgeverscommissie 

Advies: Het voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 17 december 
2019.

16.Voorstel van het Seniorenconvent inzake fractiebudgetten 2017 en 2018

Advies: Het voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 17 december 
2019

17.Lijst van toezeggingen
Mevrouw Katerberg zou naar aanleiding van het ontvangen huishoudelijke document de 
werkwijze van de LTA nogmaals in de Agendacommissie of het Seniorenconvent  willen 
bespreken. Dit omdat er toezeggingen op de lijst staan die volgens haar als afgedaan kunnen 
worden beschouwd. Zij is benieuwd naar de mogelijkheden om zichtbaar te maken wat er in de 
laatste periode is gewijzigd en of de voortgang zichtbaar is. 

De heer Slomp vraagt naar aanleiding van toezegging 79 inzake de motie compensatie-
mogelijkheden overlast windenergie in de wijken Heege/Vosmaten naar de voortgang
De portefeuillehouder antwoordt dat er zeer recent gesprekken zijn geweest met 
vertegenwoordigers uit deze wijk en dat er een aantal suggesties is gedaan, die nader zullen 
worden bekeken.

18.Vaststelling verslag van 5 november 2019
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

19. Sluiting

Aldus vastgesteld in de commissievergadering 
van 21 januari 2020

, voorzitter.

, griffier. 


